表四、銀行業授信額度規範修正表

	
	Before
舊制
	After amendment
新制

	Credit ceiling on single borrower
對單一借款人授信上限
	Loans:15%
放款

Payment guarantees:30%
保證支付
	20%

	Credit ceiling on single group
對單一集團授信上限
	Loans and payment guarantees:45%
放款及保證支付合計
	25%

	Ceiling on the sum of large exposures 
大額部位總額上限
	Loans or payment guarantees of above 15% of equity capital to a single borrower or single inter-linked business group should not exceed 500% of a bank’s equity capital
對單一借款人或單一關聯企業集團之放款及保證支付超過淨值資本15%之案件，其合計值不得超過銀行淨值之500%。
	Credit extending of above 10%of equity capital to a single borrower or single group should not exceed 500% of a bank’s equity capital
對單一借款人或單一集團之授信超過淨值10%之案件，其合計值不得超過銀行淨值資本之500%。

	Credit ceiling on Large shareholder
對大股東授信上限
	Smaller between the lending (loans and payment guarantees) of 25% of equity capital and the amount equivalent to the ratio of investment by the large shareholder
將大股東對該銀行投資之25%，與該銀行淨值資本之25%相比，取其額度較低者，作為對大股東放款及保證支付之授信上限。
	Smaller between the credit extension of 25% of equity capital and the amount equivalent to the ratio of investment by the large shareholder
將大股東對該銀行投資之25%，與該銀行淨值資本之25%相比，取其額度較低者，作為對大股東授信上限額度。
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